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Kallelse till Västergötlands Judoförbunds årsmöte 2025 

Onsdag 2025-02-19 kl.19:00  

Mötet genomförs digitalt via Teams. 

 

Länk till Teams-mötet 

 

Logga in 15 minuter i förväg så att vi får koll på att det fungerar med ljud och bild för alla. 

Om det strular med uppkopplingen på årsmötet, ring Victoria: 072-536 25 30. 

Fullmakten 

Fotografera eller skanna in den undertecknade fullmakten och mejla den innan mötet börjar till 

styrelsen@vjf.org  

Kom ihåg att: 

• Betala medlemsavgiften i god tid före årsmötet. Faktura kommer att gå ut till alla klubbar. 

• Klubb som deltar vid årsmötet får 1000 kr tillbaka på medlemsavgiften för 2024. 

• Och så var det den där fullmakten…        

Välkommen! 

 

Styrelsen 

 

  

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19:meeting_ZmM2OGM4OGQtMTQ1ZC00M2UyLTg3MTAtMDZlYmNkNGFjMWZh@thread.v2/0?context=%7B%22Tid%22:%22cf5df9e6-05cf-4c69-add3-f13b9fbabbfa%22,%22Oid%22:%229ecce81c-0a51-42a8-af58-e4ded8991064%22%7D
mailto:styrelsen@vjf.org
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Föredragningslista  
Mötets öppnande 

1. Upprop och fullmaktsgranskning samt fastställande av röstlängd. 
2. Fastställande av föredragningslista för mötet. 
3. Fråga om mötets behöriga utlysande. 
4. Val av ordförande för mötet. 
5. Val av sekreterare för mötet. 
6. Val av protokolljusterare tillika rösträknare. 
7. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelser: 

a. VJF:s styrelses verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret. 
b. VJF:s styrelses förvaltningsberättelse för det senaste verksamhetsåret. 
c. VJF:s revisorers berättelse för samma tid. 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid som revisionen omfattar. 
9. Behandling av styrelsens propositioner och i rätt tid inkomna motioner, såvida fråga inte behandlats 

tidigare. 
a. Styrelsens proposition 2025:1 om fastställande av Vision 2030 för Västergötlands Judoför-

bund. 
10. Fastställande av verksamhetsplan och budget för innevarande år. 
11. Fastställande av medlemsavgift för nästkommande verksamhetsår (2026). 
12. Val av ordförande för en tid av två år. Ordförande och kassör bör väljas så att de går omlott. 
13. Fastställande av antal styrelseledamöter och suppleanter. 
14. Val av styrelseledamöter och suppleanter för en tid av två år. Valen skall tillgå så att halva antalet 

ledamöter ersätts årligen. Vid behov sker därvid fyllnadsval av ledamot för en tid av ett år. 
15. Val av en revisor för en tid av två år. Valen skall tillgå så att revisor och revisorssuppleants mandat-

perioder går omlott. Vid behov sker fyllnadsval för en tid av ett år. Revisorerna ska vara oberoende 
av dem som de har att granska. 

16. Val av minst tre ledamöter till valberedningen, varav en skall vara sammankallande. 

Mötets avslutande 

Anmärkningar: 

• Victoria Andersson valdes till ordförande för två år (2023–2024) på årsmötet 2023. Hennes mandat löper nu 
ut och val av ordförande måste ske på årsmötet 2025. 

• Niklas Larsson valdes till kassör för två år (2024–2025) på årsmötet 2024. Val av kassör utgår därför från års-
mötet 2025. 

• Styrelseledamot Peter Larsson valdes för två år (2024—2025) på årsmötet 2024 och han sitter därför kvar 
verksamhetsåret 2025. Styrelseledamöterna Johan Rova och Fredrik Jonsson (bägge ordinarie) valdes för två 
år (2023–2024) på årsmötet 2023. Deras mandat löper nu ut och val av (minst) två ordinarie styrelseledamö-
ter måste ske (om styrelsen ska ha mer än 4 ordinarie ledamöter inklusive ordförande). 

• Anna Roswall valdes som suppleant för två år (2024—2025) på årsmötet 2024. Val av styrelsesuppleant utgår 
därför från årsmötet 2025. 

• Emma Bönnestig valdes till revisorssuppleant för två år (2024—2025) på årsmötet 2024. Val av 

revisorssuppleant utgår därför från årsmötet 2025. 

• Evelina Lundahl valdes som revisor för två år (2023–2024) på årsmötet 2023. Eftersom mandatperioden nu 

löper ut måste val av revisor ske på årsmötet 2025. 
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Styrelsens proposition 2025:1 
 

Styrelsen föreslår att 2025 års årsmöte fastställer följande vision för VJF till år 2030. 

 
  

 
Vision 2030 för Västergötlands Judoförbund 

 

• Vi går från 12 till 20 klubbar i distriktet. 

• Vi har en professionell ambulerande tränare i distriktet. 

• Vi har en procentuell fördelning på 50/50 män/kvinnor på alla nivåer och i alla organ. 

• Vi har regelbundet en olympisk/paralympisk medaljör från distriktet. 

• Vi har en breddad verksamhet på både distrikts- och klubbnivå med aktiviteter inom judo, A-
judo, Judo5, Judo4balance och hållbar verksamhet för vuxna som vill friskträna allsidigt för 
god hälsa. 

• Vi har regelbundna kost- och hälsoföreläsningar runt om i distriktet. 

• Alla klubbar strävar efter ökad hållbarhet i verksamheten: miljömässigt, socialt och ekono-
miskt. 

• Vi är öppna och inkluderande för olika kulturella uttryck, inom ramarna för judons värde-
grund. 
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Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2024 

Distriktet har under 2024 haft 12 aktiva klubbar. Årsmötet hölls över Teams den 20 februari 2024.  

Styrelsen har under året genomfört 12 protokollförda möten. Samtliga möten utom ett har genomförts 

över Teams. En stor del av den löpande kontakten mellan mötena har skett via en grupp på Messenger. 

Styrelsen har under januari 2025 hanterat ett disciplinärende, vars handläggning delegerats till en grupp 

bestående av Johan, Fredrik och Anna. 

VJF:s styrelse har skickat in två motioner till SJF:s årsmöte 2025: 

• Motion om att göra det enklare för både enskilda, klubbar och distrikt att ha koll på aktiva licenser. 

• Motion om att SJF ska jobba för att det ska vara tillåtet att tävla med hijab.  

Styrelsen (Fredrik) har under verksamhetsåret 2024 representerat distriktet vid RF-SISU Västra Götalands 

distriktsstämma 2024, den 23 april. Det var inga stora saker som rörde oss som togs upp. Fortsättningsvis 

blir det årsmöte bara vartannat år. 

Victoria har representerat distriktet på Svenska Judoförbundets årsmöte 2 mars i Göteborg. 

Fredrik deltog också digitalt vid utbildningskonferensen 7 oktober. 

Nya klubbar i distriktet 

Under 2024 har vi fått glädjen att hälsa välkommen en ny klubb till distriktet, Boxen IF i Mariestad, som i 

första hand (inom judo) bedriver verksamhet med fall-kurser, till exempel Judo4Balance. Vi vet att det 

också är på gång nya klubbar i Hjo och Tidaholm, men de har ännu inte registrerats hos förbundet.  

Tävlingar 

VG-serien har genomförts med fyra deltävlingar under 2024: 

• 9 mars, Skövde: 80 deltagare. 

• 20 april, Lidköping: 67 deltagare. 

• Lidköping 28 september: ca 70 deltagare. 

• Alingsås 7 december: ca 100 deltagare. 

I distriktet kan vi också notera att följande större tävlingar genomförts under verksamhetsåret: 

• Lilla TT 13 april, 101 deltagare och 30 nov 78 deltagare. 

• Trollträffen 4–5 maj, 480 deltagare och 9–10 november, 506 deltagare. 

Vi lyckades skicka ett tjej-lag och ett kill-lag till RM 23–24 november. Vilja och Alva såg på ett förtjänstfullt 

sätt till att samla alla till träningar inför RM. Det blev en väl arrangerad tävling, som vanligt. Våra coacher 

gjorde ett bra jobb. Det gick mycket bra för våra deltagare och det var otroligt jämna matcher. Tjejerna fick 

ett silver och grabbarna ett brons. Det verkade som att ungdomarna hade trevligt och tävlingsdagen  
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avslutades med den traditionella tacokvällen. På söndagen var det läger som våra ungdomar deltog i. För 

att hålla ner kostnaderna hade vi fixat pastasallad till våra tävlande och de fick själva stå för mat under 

söndagen. Som vanligt hade vi en buss som hämtade upp våra ungdomar på olika platser längs vägen upp 

till Lindesberg, då vi lyckades få med deltagare från 7 klubbar i distriktet.  Det enda negativa var att man var 

tvungen att betala om man skulle kunna se streamningen på smoothcomp. 

Ekonomi 

Vi kan konstatera att bankerna har skärpt rutinerna kring hantering av föreningskonton avsevärt de senaste 

åren. Först i december fick Niklas klart med login till banken! Det handlar alltså inte bara om att det tar lång 

tid att få årsmötesprotokollet justerat, men framför allt om en mängd detaljupplysningar som banken 

kräver in under sin handläggning. 

Hemsida och sociala medier 

Vi har legat efter i flera år med uppdateringar av hemsidan och Facebook. Nu är dock avtalen med vår 

internet- och domännamnsleverantör uppdaterade och alla årets styrelseprotokoll utlagda. Vi hoppas att 

framtida uppdateringar ska kunna ske löpande. 

Utbildning 

Vi har fått tre nya dan-graderingar till distriktet under 2024: Jan Wikander, Niklas Wikander och Christoffer 

Jacobsson. Gratulerar! 

Den 21 april genomfördes en tävlingsledarutbildning i Färgelanda. Lidköping var representerad med en 

deltagare. 

Den 16–17 november, genomfördes en assisterande klubbtränarutbildning i Lilla Edet med 23 deltagare. 

Flera nya domare fick chans att döma vid VG-serien i Lidköping 20 april.  

Vi har fått en ny A-domare i distriktet, då Victoria Andersson tog denna licens i samband med Lag-SM i 

december. 

Projekt 

VJF försökte under 2022–2023 att få i gång ett ungdomsråd, men utan någon större framgång. I 

diskussionerna i samband med årsmötet 2024 blev det därför bestämt att vi i stället försöker engagera 

ungdomar i samband med andra aktiviteter, när ändå ungdomar är närvarande. Styrelsen kan med 

belåtenhet konstatera att det har fungerat – ungdomarna i distriktet har med bravur klarat av att 

organisera träningarna inför RM! Två ungdomar från distriktet (Linnéa Jäderström och ZamZam Mohamed) 

har också anmält sig till Svenska Judoförbundets allra första Ungdomskonferens den 25 januari 2025.  

Vår handlingsplan säger att vi ska presentera en vision på årsmötet 2025 och att den ska tas fram 

tillsammans med klubbarna. Under året har ett förslag utarbetats, och det har varit på ”remiss” till  
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klubbarna som en del av VJF-nytt innan jul. Inga synpunkter har kommit in, och vi kommer att presentera 

förslaget som en proposition på årsmötet 2025. 

Styrelsen hade för avsikt att besöka två av distriktets klubbar under 2024. I augusti samlades Victoria, Peter 

och Fredrik och tog fram frågor till klubbarna och en strategi för klubbesöken. Vi måste dock erkänna att vi 

inte klarade av att fullfölja de planerna. Tiden har helt enkelt inte räckt till. 

Den 6 maj hade styrelsen ett möte med Ulrika Lingslunde och Lars Johansson (SJF) för att gå igenom och 

diskutera distriktets verksamhetsplan/handlingsplan. Förbundet har genomfört liknande möten med övriga 

distrikt i landet och arbetet är en del i utvecklandet av distrikten inom SJF:s vision 2030. Den 23 september 

hölls ett uppföljande möte, med deltagare från alla landets distrikt. Vi kan konstatera att det är stor skillnad 

mellan distrikten, särskilt mellan storstad och landsbygd, men jämfört med många andra distrikt i landet är 

vi ändå förhållandevis aktiva, aktuella och engagerade i Västergötland.  

Under söndagen på RM-helgen i Lindesberg genomförde förbundet en distriktträff. Efter VJF:s förslag bjöd 

förbundsstyrelsen in ungdomsrepresentanter ifrån lagen att deltaga i ett diskussionsforum under en timma 

kring vad de tyckte förbundet skulle arbeta med och vilka frågor som var viktiga för ungdomarna. Victoria 

representerade VJF under de andra passen av träffen. 

Styrelsen arrangerade möjligheten att åka gemensam buss till NM i Sundsvall. Vi hade 41 intresserade, men 

det var bara 29 som i slutänden följde med på bussen. En orsak var att en grupp veteraner från Alingsås 

valde att åka upp först till söndagen, och ytterligare avbokningar kom i sista stund. Det resulterade i en 

ekonomisk förlust för VJF, runt 10 000 kr. Styrelsen har haft kontakt med SJF och de har uppmanat oss att 

söka bidrag för att förhoppningsvis täcka en del av förlusten. Tyvärr fick vi inget bidrag för detta. Under 

resan arbetade deltagarna med att utveckla Vision 2030 och samarbeten mellan klubbar – och med 

Göteborgsdistriktet. Det kom in flera bra idéer att jobba vidare med, så ur det perspektivet gav resan ändå 

ett mervärde. 

Den distriktshelg som vi planerade till 18–19 januari 2025 blev vi tyvärr tvungna att ställa in på grund av 

krock med andra event i Judo-Sverige. 

Det har gått ut tre VJF-nytt med information till föreningarna i distriktet: 27 mars, 2 september och 15 

december. 

Jag tackar för förtroende för detta år och är fortsatt stolt över att få vara ordförande för detta aktiva 

distriktsförbund. 

Och sist men inte minst ett stort tack till er alla ute i klubbarna, som hjälper oss i styrelsen att genomföra 

alla aktiviteter! 

För VJF:s styrelse, 

Victoria Andersson   Johan Rova 

Ordförande    Sekreterare  
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Styrelsens sammansättning 2024  

Ordförande   Victoria Andersson Vara 

Vice Ordförande   Peter Larsson Lilla Edet 

Kassör   Niklas Larsson Trollhättan 

Sekreterare   Johan Rova   Habo 

Ledamot   Fredrik Jonsson Alingsås 

Suppleant   Anna Roswall Lidköping 

 

 

Valberedningen  

Sammankallande   Pontus Jäderström Daag Habo 

Ledamot   Stefan Hemb  Skövde 

Ledamot  Göran Cornelius Skövde 

 

 

Revisorer  

Ordinarie   Evelina Lundahl 

Suppleant   Emma Bönnestig 

 

 

Ansvarsområden  

Hemsida & sociala medier   Niklas Larsson och Peter Larsson 

Tävlingsverksamhet  Victoria Andersson 

Utbildning   Fredrik Jonsson 

Nya projekt   Peter Larsson 

Ombud vid SJF:s årsstämma  Victoria Andersson 

Ombud vid VGI:s årsstämma  Peter Larsson 
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Förvaltningsberättelse för verksamhetsåret 2024 

I huvudsak har de ekonomiska grunderna i det gångna verksamhetsåret inte skiljt sig från 

föregående år. Att administrera VG-serien i Smoothcomp står för nästan halva omsättningen men 

strävas också efter att vara ett ekonomiskt nollsummespel. Något som ibland kan bli en utmaning 

då de varierade valutakurserna mellan kronor och euro, samt inflationen, gör att priserna skiljer 

sig från att avgifter börjar komma in från tävlingarna till att det skall slutregleras till förening. 

Deltagande i RM för lag var precis som förra året den enskilt största utgiften för distriktet. 

Distriktet prövade även att arrangera busstransport för deltagande i NM vilket resulterade i en 

förlust då det intresset inte blev så stort som det inledningsvis verkade. 

Distriktet har även varit värd för assisterande klubbtränarutbildningen som lockade till sig 

deltagare även från angränsande distrikt. Därför kommer den också att resultera i en vinst 

ekonomiskt, men som kommer att synas först i 2025 års resultat. 

Niklas Larsson, kassör 
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Budgetförslag för verksamhetsåret 2025 

Medlemsintäkter  33 000 kr 

Tävlingsintäkter  50 000 kr 

Utbildning   48 000 kr 

Statliga bidrag   11 000 kr 

Summa    142 000 kr 

 

Medlemskostnader  10 000 kr 

Tävlingskostnader  50 000 kr 

RM   35 000 kr 

Utbildningskostnader  36 000 kr 

Föreningskostnader (IT, bank, porto)   8 000 kr 

Summa   139 000 kr 
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Förslag till verksamhetsplan för verksamhetsåret 2025 

Verksamhetsplanen bygger på SJF:s vision 2030.  Den är sammanställd utifrån de utvecklingsområden som 

prioriterades på utvecklingskonferensen i januari 2024 och utifrån distriktets vision. 

1. Utbildning  

• VJF deltar på SJF:s ungdomskonferens i januari 2025  

• Vi har minst två distriktutbildningar/år. 

• VJF ska arbeta för att få minst en licensförlängande vidareutbildning till distriktet varje år. I 

år vill vi arrangera en Judo 4 balansutbildning. 

• Vi genomför en sjukvårdsutbildning i januari 2025. 

• Varje aktiv klubb i distriktet har minst en licensierad klubbtränare. 

• Vi vill ökat antalet licensierade domare i distriktet.  

• Vi skall ansökan om att genomföra en Dan-gradering i distriktet hösten 2025 och anordna 

minst en distriktsgemensam kata-träning under året. 

 

2. Tävling och träning  

• Vi har i distriktet minst två större nationella tävlingar per år. För 2025 betyder det att 

Trollträffen genomförs en gång på vårterminen och en gång på hösten. 

• Vi håller under året ett DM (U18 och uppåt) och en U11-U15-tävling i anslutning till DM.  

• Vi genomför minst 4 tävlingar i VG-serien.  

• Vi har 2–4 nybörjartävlingar/år i distriktet.  

• Vi deltar på RM med tre lag och tar minst 1 medalj.  

• Vi skall under året genomföra ett distrikts-läger och ha samträningar.  

 

3. Rekrytering  

• Vi vill öka antalet utövare inom distriktet, sträva efter att få fler kvinnliga medlemmar, samt 

bibehålla alt öka antalet klubbar och träningslokaler.  

• Under året ska vi fortsätta att ge våra ungdomar mandat att vara delaktiga i distriktets 

verksamhet genom att komma med idéer och hålla i aktiviteter så som träning, delta på 

ungdomskonferensen, hålla i RM-lag med mera. 

• Vi ska uppmuntra distriktets tränare att vidareutbilda sig inom till exempel Judo4Balance.  

• Vi ska genomföra en distriktsträff för klubbarna.  

 

4. Marknadsföring och kommunikation  

• Styrelserepresentanter ska besöka alla distriktets klubbar under året. 

• VJF:s verksamhet skall synas på sociala medier.  

• Vi ska skicka ut minst fyra VJF-nytt under året och lägga till SJF:s kansli i sändlistan. Kallelser 
och handlingar till årsmötet, samt styrelseprotokoll, ska anslås och skickas ut enligt stad-
garna (hemsida, revisorssuppleant, med mera).  
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Revisionsberättelse 

 
 
Revisionsberättelse delas senast ut i samband med årsmötet. 


